
BAŞKAN HATİCE ÇERÇİ BALCI RÖPORTAJI 

Öncelikle vaktinizi ayırıp bizimle röportaj yapmayı kabul ettiğiniz için çok teşekkür ediyoruz Hatice 

Hocam. Sendikal süreç ile ilgili pek çok şeyi merak ediyoruz, hepsini sırayla soracağız ama 

hepsinden önce sizi tanıyabilir miyiz? 

Günaydın Neslihan Hanım, öncelikle çok teşekkür ederim sendikamız için bu güzel çalışmanız için. Ben 

Hatice Çerçi Balcı 1975 TİRE/İZMİR doğumluyum. Tıp fakültesi ve uzmanlığımı Trakya Ü. Tıp 

Fakültesinde okudum. Anestezi uzmanı olarak Ödemiş Devlet Hastanesinde çalışıyorum. 

Peki meslek hayatınızın yanı sıra sendikal yolculuğa başlama fikri nasıl oluştu? Bu fitili ateşleyen bir 

olay mı oldu yoksa yavaş yavaş mı gelişti sendika fikri? 

Sendika fikri nasıl oluştu; Ağustos 2021 de hastanemizden bir arkadaşımız yine hastane doktor 

grubuna şikâyette bulunuyordu. Ben de artık bu sızlanıp hiçbir şey yapmayan topluluğu uyandırmamız 

gerektiğini düşündüm ve ilk kez doktor grubuna bir mesaj yazdım. "Böyle sızlanmaya devam mı 

edeceksiniz, yoksa bir tepki mi vereceksiniz? " Bunun üzerine nöroloji uzmanımız Dr. Hakan Ulutaş 

bana destek oldu ve bu düzene bir itirazı olan varsa organize olalım dedi. Ertesi gün hastanemizde bir 

toplantı düzenledik. Kadın Doğum Uzmanımız Dr. Fatma Aydın da biz katıldı ve hekim arkadaşları 

organize ederek bir toplandı düzenledik. Önce sendikaları bizim için ne yaptınız diye sorgulamalıydık 

ve temsilcilerini toplantıya çağırdık. Bizim için hiçbir şey istenmemişti. Daha büyük bir grup halinde 

toplantı düzenlemeye karar verdik ve sendika il temsilcilerini çağırdık. Orada hepimiz 

sendikalarımızdan istifa ettik. Bir WhatsApp grubu kurmaya karar verdik. Bir doktor arkadaşım; 

"Hatice burada toplandık içimizi döktük ama ne yapabiliriz ki ben senin natürüne çok güvenirim ama 

ne yapabileceğiz be kızım" dedi. Ben de "Ben anestezi uzmanıyım işimi yarım bırakmam göreceksiniz 

dedim" Hemen bir WhatsApp grubu kurduk ve en yakın arkadaşlarımızı bu gruba eklemeye başladık. 

Yaklaşık 150 kişilik bir grup olduk. Dr. Münasip Budak ile de yakın arkadaş olduğumuz için ben bir grup 

kuruyorum ve sen burada olmalısın dedim ve onu da bu gruba ekledim. Grupta önce ne yapmamız 

gerektiğini (sendika mı olmalıyız, dernek mi olmalıyız) tartışırken bir hekim sendikası başkanını davet 

ettik. O günkü konuşma bizi hem korkuttu hem de kendi sendikamızı kurmalıyız fikrini düşündürmeye 

başladı ve Dr. Münasip Hanım sendika kurmamızın daha hızlı ve etkili sonuç alacağına bizi ikna etti. Bu 

arada Gaziemir Devlet Hastanesi de bizim gibi arayış içinde olduğu için hızlıca birleştik ve gruplarda 

linklerimizi paylaşmakla büyümeye başladık. Bu arada Dr. Gökhan Bey daha önce bir sendika kurmuş 

ve hem avukat hem doktordu. Bizim için çok büyük şanstı. Sonunda sendika kurmaya karar verdik ve 

Ödemiş Devlet hastanesinden 4 hekim (Dr. Hakan Ulutaş, Dr. Esat Kaan Akbay, Dr. Fatma Aydın ve Dr. 

Hatice Çerçi Balcı), yakın arkadaşım Dr. Cavit Sertaç Saruhan, Dr. Yakup Gökhan Doğramacı ve Dr. 

Münasip Budak bu sendikayı gecemizi gündüzümüze katarak, gönül vererek kurduk ve ilk olarak 

21.12.2021’de kendimizi üye yapabildik ve 4 Ocak’ta ilk üye kayıtlarına başladık. Bu yolculuk böyle 

başladı, ilk zamanlar ben çok sevdiğim arkadaşlarımla arkadaş ortamında olduğum için çok 

eğleniyordum ve bu sorumluluğun ağırlığını fark etmiyordum. Zaman geçtikçe sorumluluklar değişti ve 

işin eğlencesini yorgunluk ve çok ağır yükler aldı. Ama yine de başardığımız şeyleri görünce hiçbir 

yorgunluk kalmıyor. 

Bu noktada şunu vurgulamakta fayda görüyorum. Hekim Birliği nedir ve neden Hekim Birliği?  

Hekim Birliği çünkü geride tek bir hekim kalmadan aynı fakülteden mezun insanların 

ayrıştırılmasından kaynaklanan bölünmenin ortadan kalkması için  

Herhangi bir şey yaparken mutlaka yakın çevremizin fikrini alıyoruz, onların neler düşündüklerini 

önemsiyoruz. Sizin çevrenizden nasıl tepkiler geldi bu yola çıkarken? Boşuna macera arıyorsun mu 

dediler mesela, yoksa desteklediler mi?  



Yakın çevrem hep destek oldu hatta özellikle eşim ve kızım başlangıçta çok tepki duysalar da zamanla 

alıştılar.  

İlk sayımız olduğu için “umut” temasını oldukça fazla işliyoruz istemsiz bir şekilde (gülüşmeler). 

Hekim Birliği yolculuğunda sizi en çok umutlandıran neydi?  

Birinin ilk taşı atması gerekiyordu. Bizi umutlandıran o ilk taşı atabilmiş olmaktı. 

Tabi ki üzücü veya umut kırıcı şeyler de yaşıyoruz zaman zaman. Bazen gücümüzü kaybediyoruz, 

kendimi kapatıyoruz. Sizin hiç çok üzüldüğünüz veya umutsuzluğa kapıldığınız zamanlar oldu mu? 

Bu durumlarda nasıl tekrar ayağa kalktınız?  

Umutsuzluğa kapıldığım çok anlar oldu. Yalnız hissettiğim çok kereler… Yalnız bırakılmak beni çok üzen 

şeyler arasında ama demek ki meyve vermeye başlamışız. Hayatım sevgi üstüne kurulu, hep öyle oldu 

öyle de olacak bazen çok kendimi bu dünyaya bu çevreye yabancı hissediyorum. 

Peki biraz da doktorluk ve sendika dışında Hatice Hanım nasıldır ondan bahsedelim istiyorum. 

Nedir sizi mutlu eden, yapmaktan zevk aldığınız şeyler?     

Doktorluk dışında ben tam bir öğrenme açıyım. Herkesten öğrenecek bir şeyim olduğunu düşünürüm. 

El işi yapmayı ve evde olmayı, kurslara gitmeyi çok severim. 

Çok yoğun bir tempoda çalıştığınızı biliyoruz. Sürekli şehir dışına çıkıp şubelerle birlikte 

oluyorsunuz, bir aktivite halindesiniz. Sendikamızın sosyal medya hesaplarından yakın takipteyiz 

(gülüşmeler). Enerjinizi yüksek tutmak için uyguladığınız özel bir yöntem var mı?  

Aslında anestezi uzmanı olduğum için görev adamıyım diyebilirim. Yapılması gerekiyorsa yaparım. 

Şube buluşmaları en zevkli olan kısmı. Gitmek yorucu olsa da gidince mutlu oluyorum. 

Peki son olarak bizimle birlikte olan arkadaşlarımıza söylemek istediğiniz bir şey var mı?  

Son olarak; bir arkadaşıma “Ödemiş’ten çıkan bir sendika neler başarabilir” demiştim. O arkadaşım da 

“Kurtuluş Savaşı nereden başladı Hatice” dedi. Umutsuz olduğum anlarda bunu aklıma getiriyorum.  

Bu güzel günde, değerli vaktinizi bize ayırdığınız için çok teşekkür ediyoruz Hatice Hocam.  

Ben teşekkür ederim, her şey için.  


